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Met de Nieuwsflits houdt het bestuur van VNG-afdeling Overijssel u op de hoogte van ontwikkelingen, 

nieuwtjes en bijeenkomsten. 

 

Heeft u vragen over of items voor onze Nieuwsflits? Neem gerust contact op met ons Bestuursbureau 

Telefoon: 0572 - 34 77 22  

Email:  vngoverijssel@raalte.nl 

Website: www.vngoverijssel.nl 
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BESTUUR 

 
Bestuursvergadering 17 april 2020 

Op 17 april vergaderde het bestuur van VNG Overijssel. Een eerste proeve van digitaal vergaderen in 

VNG Overijssel-verband via ZOOM. 

Een maand geleden misschien nog wat 

onwennig. We zijn nu een X aantal 

vergadermomenten en ervaringen verder. 

Waardevolle bijkomstigheid van ZOOM is 

dat je iedereen kunt zien en spreken. 

 

Op de agenda verschillende 

onderwerpen; praktische zaken, 

bestuurlijke thema’s als ook inhoudelijke 

discussies die Covid-19 gerelateerd zijn. 

 

Zoals bekend wordt de ALV van onze 

vereniging gedurende de maand mei 

‘schriftelijk’ / digitaal gehouden. Alle Overijsselse gemeentesecretarissen zijn ondertussen voorzien 

van de agenda en de bijbehorende bijlagen. Tot en met dinsdag 26 mei aanstaande kunnen 

(eventuele) inhoudelijke reacties worden gestuurd naar ons bestuursbureau.  

 

Het kan u niet ontgaan zijn dat het bestuur heeft besloten tot een VNG Overijssel-dag in een vorm die 

rekening houdt met de geldende maatregelen én past bij ons als actieve vereniging. Afgelopen vrijdag 

was gevuld met drie aansprekende en actuele platformbijeenkomsten. 

En já een nieuwe datum is ondertussen ook geprikt. Op 20 november 2020 zal de VNG Overijssel-

dag plaatsvinden. Een combinatie van open platformvergaderingen en een inhoudelijk en interactief 

thema deel. 

 

mailto:vngoverijssel@raalte.nl


 

2 

 

Eén van de thema’s die ons bestuur voorzichtig met elkaar heeft verkend is ‘Krachtig en 

Toekomstgericht openbaar Bestuur in Overijssel’. Niet op zichzelf staand, mede in relatie tot landelijke 

ontwikkelingen en verkenningen. Onder andere in het licht van het discussiedocument over 

vernieuwing in de interbestuurlijke en financiële verhoudingen (studiegroep d.d. 8 april 2020). 

 

Onze platformvoorzitters hebben de laatste inhoudelijke ontwikkelingen gedeeld. Samen met 

collega’s en partners zorgen zij voor een aansprekend en actueel programma tijdens een 

eerstvolgende platformvergadering. 

 

 

Start vierde platform Digitale Transitie uitgesteld 

Deze week zou de eerste bijeenkomst van wat wij nu nog noemen ‘platform Digitale Transitie’ 

plaatsvinden. De meerwaarde van een eerste ontmoeting is elkaar zien en leren kennen. 

Tegelijkertijd kregen we signalen dat er op dit moment veel gebeurt in en prioriteiten gesteld moeten 

worden door de Overijsselse gemeenten. 

Kortom na ampel beraad en met uw goedvinden zoeken we een nieuw moment na de zomer voor 

deze gewenste bijeenkomst. Zodra datum en tijd bekend zijn zal daarover worden gecommuniceerd 

met de betrokken bestuurders en ambtenaren.  

 

Het programma is opgebouwd uit verschillende onderdelen. Dit kunt u op z’n minst verwachten: 

• Collega portefeuillehouders ontmoeten; 

• Concrete en praktische verbinding met de VNG commissie Informatiesamenleving; 

• In gesprek gaan over de digitale transitie; 

• Horen over concrete Overijsselse vormen van samenwerking en initiatieven. 
 

 

Kennismaken met Overijsselse vertegenwoordigers in commissies van 
de VNG 

U bent gewend om kennis te maken met Overijsselse bestuurders die (recent) zijn benoemd in 

commissies van de VNG. In deze editie stelt Mariska ten 

Heuw, wethouder van Hengelo en lid van de VNG 

commissie Participatie, Schuldhulpverlening en 

Integratie zich graag aan u voor.  

 

‘Tijdens de Algemene Ledenvergadering van de VNG in 

november ben ik opnieuw benoemd in de VNG 

commissie die gaat over werk en inkomen, nu 

Participatie Schulden en Integratie (PSI) geheten. Ik ben 

sinds 2010 wethouder van de gemeente Hengelo en heb 

ook altijd Werk en Inkomen in mijn portefeuille gehad. 

Daarnaast ben ik nu ook o.a. wethouder Financiën en 

Grondzaken en Beheer. Juist op het terrein van Werk en 

Inkomen zie ik, dat enerzijds de gemeenteraden en de colleges “couleur locale” aanbrengen in hun 

beleid bijvoorbeeld op het gebied van minima- en schuldenbeleid. Anderzijds wordt er veel door 

landelijke regelgeving bepaald. Dat is de reden dat ik mij ook landelijk inzet. Dat doe ik niet alleen 

binnen de VNG, maar ook binnen de G40 waar ik voorzitter ben van de wethouders Werk en Inkomen 
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middels de Themagroep Sterke Keten. Ook de kracht van het stedelijk netwerk waarin veel 

centrumgemeenten uit de Arbeidsmarktregio’s participeren is belangrijk om op landelijk 

niveauveranderingen te bewerkstelligen, bijvoorbeeld als het gaat om de BUIG, de Wet inburgering, 

de wet gemeentelijke schuldhulpverlening en de financiering van de SW-bedrijven.  

Meer en meer zie ik dat G4, G40 en VNG gezamenlijk optrekken in hun lobby naar het rijk. Doordat ik 

lid ben van zowel de commissie PSI als de G40 wethoudersclub blijven lijnen kort en stemmen we 

zaken af. We moeten ons als gemeenten namelijk niet tegen elkaar laten uitspelen!   

 

In deze Coronatijd zie ik dat ook terug. Gemeenten zoeken elkaar op ten aanzien van de uitvoering 

van de TOZO en de vraagstukken die ze daar tegenkomen. Dat wordt ook in de commissie PSI 

besproken. Op de agenda staat bijvoorbeeld ook óf en zo ja onder welke voorwaarden de gemeenten 

uitvoering kunnen geven aan een regeling voor flexwerkers die geen recht hebben op WW. Maar ook 

het rapport van de commissie Borstlap en het advies van de WRR m.b.t. de toekomst van onze 

arbeidsmarkt bespreken we. Dan is vooral aan de orde: wat betekent dit voor ons als gemeenten en 

willen we al een standpunt innemen. Ik koppel in het Portefeuillehoudersoverleg van de 

Arbeidsmarktregio Twente altijd terug wat er in PSI gebeurt. Datzelfde doe ik binnen de G40 waar 

naast de Twentse steden ook Deventer en Zwolle lid van zijn. Als wethouder Financiën probeer ik bij 

de bijeenkomsten van VNG Overijssel te zijn, zodat ook de link met de financiën van de gemeenten 

gelegd kan blijven worden. Wat dat betreft wordt 2020 een heel bijzonder jaar.  We hebben natuurlijk 

als gemeenten vele uitgaven nu én vermindering van inkomsten waarmee in alle modellen geen 

rekening is gehouden. Des te belangrijker is het dat we als gemeenten één front vormen en met het 

Rijk goede en realistische afspraken maken over de vergoeding.  

Ik ben natuurlijk bereikbaar voor input: m.tenheuw@hengelo.nl   

 

PLATFORMVERGADERINGEN 
 

 

Platform Sociaal Domein op 5 maart 2020 

Op 5 maart stond o.a. op de agenda de financiën in het Sociaal Domein: inmiddels een vast 

bespreekpunt tijdens de vergaderingen.  

Verantwoordelijk gedeputeerde Roy de Witte 

schetste het proces en presenteerde de 

eerste contouren/hoofdlijnen van het 

programma Sociale Kwaliteit. Dit programma 

kreeg een prominente plek in het provinciaal 

coalitieakkoord “Samen bouwen aan 

Overijssel’.  

Het volgende bespreekpunt op de agenda 

was de visitatiecommissie financiële 

beheersbaarheid sociaal domein. Deze 

visitatiecommissie heeft twee Overijsselse 

gemeenten geadviseerd: de gemeenten 

Twenterand en Steenwijkerland. Mark Paters 

(Twenterand) en Trijn Jongmans 
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(Steenwijkerland) deelden hun ervaringen en adviezen met de aanwezigen. 

Arjan Kampman, wethouder van Enschede schreef van deze bijeenkomst de bijeenkomstimpressie. U 

vindt deze hier.  

 
 
Platform Ruimtelijk Domein op 15 mei 2020 

‘Vergaderdag’ 15 mei werd geopend met de bijeenkomst van het platform Ruimtelijk Domein. 

Op de agenda stond de stikstofaanpak centraal. De 

aanwezigen werden over de laatste ontwikkelingen 

uitvoerig bijgepraat door gedeputeerde Ten Bolscher, 

Herbert Hams en Frederike van Wijk van de provincie 

Overijssel. Isabelle Wever (VNG) vulde, daar waar 

nodig aan en gaf een toelichting vanuit het oogpunt 

van de VNG. 

Aansluitend gaf Ingrid Jansen (directeur Stimuland) 

een toelichting op ‘De plattelandsbeweging’, een 

initiatief van Stimuland en een aantal partners. 

 

Als derde punt stond de Omgevingsagenda Oost 

Nederland op de agenda. Susanne Nolten (Provincie 

Overijssel) praatte de aanwezigen kort bij over inhoud 

en het proces ten aanzien van deze 

Omgevingsagenda.  

 

Leo Bongers, wethouder van Ommen schreef van deze bijeenkomst een impressie. Deze vindt u op 

onze website. 

 

 

Platform Sociaal Domein op 15 mei 2020 

Het programma van deze SD vergadering werd in samenwerking met de VNG en de 

Wethoudersvereniging georganiseerd. Tijdens deze vergadering stonden de uitkomsten en 

leerpunten van de Visitatiecommissie centraal.  

Daarnaast koppelden vertegenwoordigers in VNG-commissies terug uit de commissievergaderingen 

en haalden zij input op voor de komende 

vergaderingen.  

 

Vervolgens ging René Peeters, Bestuurlijk 

ambassadeur van het programma ‘Met 

andere ogen’ met de aanwezigen in 

gesprek over dit programma.  

 

De bijeenkomstimpressie van deze 

vergadering wordt geschreven door Hilde 

Berning, wethouder van Tubbergen. Deze 

vindt u binnenkort op onze website.  

https://vngoverijssel.nl/media/download_gallery/Bijeenkomstimpressie%20Platform%20SD%205-3-2020.pdfhttps:/vngoverijssel.nl/media/download_gallery/Bijeenkomstimpressie%20Platform%20SD%205-3-2020.pdf
https://vngoverijssel.nl/pages/vergaderingen/platform-ruimtelijk-domein/bijeenkomstimpressies.php
https://vngoverijssel.nl/pages/vergaderingen/platform-sociaal-domein/bijeenkomstimpressies.php
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Platform Financieel Domein op 15 mei 2020 

Na een aantal mededelingen van voorzitter Jelle Beintema o.a. over Enexis, Vegann, BNG en Vitens 

stond de financiële positie van gemeenten op 

de agenda.  

 

Samen met Amanda Dijke van de VNG werd 

teruggekeken naar de financiële ontwikkelingen 

bij gemeenten. Met name op de onderdelen 

Jaarrekening 2020, Brief BZK over financiële 

impact voor gemeenten en de reactie van de 

VNG op het wetsvoorstel Financiële 

verhoudingen.  

 

Daarnaast stonden de Voorjaarsnota, mei-

circulaire en het accres Gemeentefonds op de 

agenda. Ook bij de(financiële) gevolgen van de 

Coronacrisis werd uitvoerig stilgestaan. De 

actuele stand van zaken rondom het overleg met het Rijk werd besproken. En waren de gevolgen van 

één en ander voor (de planning van) begroting en jaarrekening onderwerp van gesprek.  

 

 

Raalte, 19 mei 2020 


